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Vraag om uitleg van de heer Gilles Verstraeten aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Vierdaagse schoolweek in basisscholen De Weg-Wijzer en Papageno in Evere 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

Om in te spelen op het lerarentekort, hebben GO! basisscholen De Weg-Wijzer en Papageno in 

Evere beslist vanaf volgend schooljaar op woensdag een lesvrije dag in te voeren. De 

leerkrachten werken die dag van thuis en de leerlingen hebben de keuze om thuis te blijven, 

naar de opvang op school te komen of activiteiten te doen op school zoals bijvoorbeeld 

muziekles, sport of lessen Engels. Ter compensatie voor de weggevallen uren midden in de 

week zal de school immers iets vroeger beginnen en zullen leerlingen op de andere schooldagen 

een uurtje langer op school moeten blijven. Zo blijft de onderwijskwaliteit gegarandeerd. 

Tijdens dat zevende uur komt wel geen nieuwe leerstof aan bod en het zal op een creatieve en 

speelse manier ingevuld worden Er wordt dan vooral ingezet op het memoriseren en 

automatiseren van de leerstof. 

 

Volgens beide scholen biedt het nieuwe systeem heel wat voordelen voor zowel de leerlingen 

als de leraren. Voor de leerlingen betekent een vrije woensdag een adempauze midden in de 

week terwijl de leraren die vanuit Vlaanderen naar Brussel komen lesgeven, een grote tijdswinst 

kunnen boeken. Met deze beslissing willen de scholen de job aantrekkelijk maken en ook 

nieuwe leerkrachten aantrekken door het beroep op te waarderen. Na twee jaar zal een evaluatie 

van de nieuwe regeling volgen door leraren, ouders en leerlingen. Naast Papageno en de Weg-

Wijzer hebben nog drie andere basisscholen van het GO! interesse in het nieuwe systeem, maar 

zij wachten nog op een goedkeuring van het departement Onderwijs. 

 

Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 

 

 Is de VGC betrokken of geconsulteerd geweest over dit initiatief? 

 Komen de drie andere basisscholen van het GO! die interesse hebben in dit nieuwe 

systeem, ook uit Brussel? Heeft u signalen van andere scholen opgevangen die ook 

geïnteresseerd zijn? 

 Is het OCB betrokken bij de uitwerking of opvolging van dit project? Zo niet, zal het 

proactief een initiatief nemen om de scholen te ondersteunen? 

 

 

 

Met de meeste hoogachting,  

 

Gilles Verstraeten 

Raadslid VGC 


